
Protokół 9/21 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 8 lipca 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wiesław Barabasz – Przewodniczący Rady Miejskiej, 

2. Artur Rolka – Burmistrz Gminy Paczków, 

3. Sebastian Kornaś – Zastępca Burmistrza Gminy Paczków, 

4. Iwona Cymara – Sekretarz Urzędu Miejskiego w Paczkowie, 

5. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy, 

6. Gwidon Gulanowski – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 800, a zakończyło się o godzinie 935. Wszystkich obecnych powitał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie Wiesław Barabasz, który został wybrany na 

przewodniczącego posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia:   

1. Omówienie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące. 

Na posiedzeniu jednogłośnie przyjęto Protokół nr 8/21 z dnia 17.06.2021 r.  

Do pkt 1. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

nr XXX/240/2021 Rady Miejskiej w Paczkowie z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla bezdomnych, schroniskach dla 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi, w Dziennym Domu „Senior+”, w mieszkaniach 

chronionych oraz w innych ośrodkach wsparcia. 

Dyrektor OPS poinformował, że w poprzedniej uchwale w § 2 były wymienione progi dochodowe 

oraz odpłatności za pobyt w dziennym domu seniora, ale z uwagi na to, że Gmina pozyskała 

pieniądze na rewitalizację miasta i nie można uzyskiwać dochodów z takiej działalności, dlatego 

została wprowadzona zmiana bezpłatnego uczestnictwa w zajęcia. Będzie też można objąć 

większą grupę seniorów wsparciem przez umożliwienie im korzystania z oferty. W tym roku 



Gmina otrzymała środki z pierwszego modułu na doposażenie dziennego domu. W przyszłym 

roku Gmina będzie mogła się starać w ramach drugiego modułu o dofinansowanie do 50%  pobytu 

uczestników w zajęciach. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie czy dom dla seniorów już funkcjonuje? 

Burmistrz odpowiedział, że Gmina złożyła wniosek i otrzymała dofinansowanie na doposażenie 

tego domu. Obecnie trwają przygotowania do zakupu tego wyposażenia. W połowie sierpnia 

zadanie zostanie rozliczone i we wrześniu  będzie można przyjmować pierwszych podopiecznych. 

OPS kompletuje listę osób chętnych, do których będzie adresowana oferta. Będą to osoby z 

określonymi chorobami. Ponadto poinformował, że ze szkoły w Kamienicy jest przenoszona 

kucharka do Stowarzyszenia. Będzie też ona instruktorem zawodu dla osób, które będą stanowiły 

pomoc kuchenną w centrum inicjatyw  społecznych, tym samym Stowarzyszenie nie poniesie 

dużych nakładów na wynagrodzenia. OPS skieruje w ramach programu dożywiania około 30 osób, 

żeby korzystały z tej stołówki. W szkole w Kamienicy pozostaje intendentka i kucharka, która do 

tej pory stanowiła pomoc. Będzie przygotowywane tam śniadanie i zupa dla dzieci z przedszkola, 

natomiast z tego względu, że mamy zmodernizowaną kuchnię w Szkole Nr 2 to obiady będą 

przygotowane w tej szkole i dowożone będą do szkoły w Kamienicy. Do przedszkola w Kamienicy 

będzie przygotowywać obiady Przedszkole Nr 2. W czasie pandemii szkoły i przedszkola nie 

pracowały, a Gmina utrzymywała etaty osób, które nie pracowały w takim stopniu jak przed 

pandemią. Przypomniał, że w następnym roku będą mniejsze dochody z podatku PIT. Zrobiono 

rozeznanie w szkołach i przedszkolach i są trzy kucharki, które w najbliższych trzech latach odejdą 

na emerytury. Prawdopodobnie będzie też wówczas organizowany posiłek dla dzieci ze szkoły w 

Trzeboszowicach w ten sam sposób jak dla dzieci ze szkoły w Kamienicy. Poinformował, że 

obecnie firma z Paczkowa przygotowuje posiłki i wozi je do Wrocławia, u nas też posiłki będą 

przygotowywane i dowożone do niektórych placówek ze szkoły w Paczkowie.  

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2021 r. 

Skarbnik poinformował, że w § 1 projektu uchwały dokonuje się zmiany dochodów budżetu 

Gminy Paczków o kwotę 58 412,00 zł; w ten sposób, że: zwiększa się dochody bieżące o 54.512,00 

zł, zwiększa się dochody majątkowe o 3 900,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 1. 

W Dz. 756, Rozdz. 75618 wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 

terytorialnego na podstawie ustaw § 0490 wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez 

jednostki samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw zwiększenie 48.327,00 zł. Są 



to środki, które wpłynęły z tytułu opłaty adiacenckiej za podział działek. W Dz. 851, Rozdz. 85195 

pozostała działalność § 0970 wpływy z różnych dochodów zwiększenie 6 185,00 zł. są to środki, 

które wpłynęły na dowożenie osób starszych i niepełnosprawnych na szczepienia. Dochody 

bieżące po zmianach wynoszą 54.009.215,81 zł. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe to w Dz. 900, 

Rozdz. 90095 pozostała działalność § 0870 wpływy ze sprzedaży składników majątkowych 

zwiększenie 3 900,00 zł. są to wpływy ze sprzedaży drewna. Dochody ogółem po zmianach 

wynoszą 56.335.140,81 zł. W § 2 projektu uchwały dokonuje się zmiany wydatków budżetu 

Gminy Paczków o kwotę 58 412,00 zł; w ten sposób, że: wydatki bieżące zwiększa się o 1 438,00 

zł, wydatki majątkowe zwiększa się o 56 974,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 2. W Dz. 600, 

Rozdz. 60016 drogi publiczne gminne § 4270 zakup usług remontowych zmniejszenie 24 500,00 

zł. ta kwota stanowi saldo wszystkich oszczędności jakie uzyskano na zadaniach remontowych 

finansowanych z Funduszu Dróg. § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

zmniejszenie 25 000,00 zł. jest to oszczędność na dokumentacji projektowej ul. Słonecznej i 

Bartosza. W Rozdz. 60017 drogi wewnętrzne § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych  zmniejszenie 28 000,00 zł. kwota 15.000 zł. to zmniejszenie na wkład własny 

remontu drogi w Kamienicy, oraz przebudowy i modernizacji ul. Chrobrego 13.000 zł. W Dz. 750, 

Rozdz. 75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) § 6060  wydatki na zakupy 

inwestycyjne jednostek budżetowych zmniejszenie 100.000,00 zł. plan dotyczył nabycia 

samochodu osobowego. Środki te przesuwa się do przeciwdziałania alkoholizmowi, gdyż będzie 

on używany przez Palcówkę Wsparcia Dziennego. W Dz. 754, Rozdz. 75478 usuwanie skutków 

klęsk żywiołowych § 2310 dotacje celowe przekazane gminie na zadania bieżące realizowane na 

podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego zwiększenie 2 

000,00 zł. z przeznaczeniem na pomoc dla Gminy Nowy Targ, gdzie był pożar w wiosce Nowa 

Biała. W Dz. 758, Rozdz. 75818 rezerwy ogólne i celowe § 4810 rezerwy zwiększenie 14 388,00 

zł. W Dz. 851, Rozdz. 85154 przeciwdziałanie alkoholizmowi § 6060 wydatki na zakupy 

inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 100 000,00 zł. Przypomniał, że z powodu 

pandemii nie zostały wykorzystane wszystkie środki na profilaktykę, a są to środki znaczone i nie 

mogą być wydatkowane na inne zadania. Dlatego środki z lat 2019 i 2020, które nie zostały 

wydatkowane w ramach tego działu w kwocie 65.000 zł. zabezpiecza się na zakup samochodu. 

Pozostała kwota stanowi wkład własny Gminy do tego zakupu. W Dz. 900, Rozdz. 90095 

pozostała działalność § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 9 550,00 zł. są to środki 

w ramach funduszu sołeckiego Kozielno. § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 



zmniejszenie 9 550,00 zł. w ramach funduszu sołeckiego Kozielno. § 6057 wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych zwiększenie 76 053,00 zł. są to środki, które są zabezpieczone na 

realizację projektu z udziałem środków unijnych „Planty miejskie w Paczkowie przestrzenią 

spotkań”. § 6059 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 43 471,00 zł. dotyczy 

to tego samego projektu. Ogólnie projekt „Planty miejskie w Paczkowie przestrzenią spotkań” 

będzie kosztował 119.524 zł. Wydatki razem po zmianach wynoszą 60.206.754,81 zł. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Nowy Targ z 

przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych w pożarze we wsi Nowa Biała. Przypominał, że 

w projekcie zmiany budżetu jest zabezpieczona kwota 2.000 zł. na pomoc dla mieszkańców wsi 

Nowa Biała. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

odczytał projekt uchwały w sprawie określenia form, trybu i wysokości przyznania pomocy dla 

repatriantów i członków ich rodzin zaproszonych do osiedlenia się na terenie Gminy Paczków. 

Burmistrz przypomniał, że sprawa repatriantów byłą już omawiana na wcześniejszych 

posiedzeniach. Wystąpił do nas Związek Repatriantów. Chodzi o Polaków, którzy w czasie II 

Wojny Światowej zostali wywiezieni na Syberię. Na terenie Województwa kilka Gmin pomaga 

repatriantom. Przyjeżdżają do Polski repatrianci, którzy asymilują się ze społeczeństwem, mają 

określone wykształcenie. Ale są też sytuacje, że przyjeżdżali repatrianci, którzy tylko chwilę 

pomieszkali i jechali dalej w Unię Europejską. My proponujemy dwa mieszkania, na które 

otrzymamy środki na remont. Będziemy szukać np. repatriantów z wykształceniem 

pielęgniarskim. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr XXVIII/220/2020 Rady Miejskiej w 

Paczkowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Paczków na 2021 rok. 

Poinformował, że zmiana dotyczy tylko zakupu samochodu, o którym była mowa przy omawianiu 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu. 

Burmistrz dodał, że będzie to samochód osobowy i gospodarczy. Poinformował, że będzie trzeba 

od nowego roku szolengo więcej dzieci niepełnosprawnych wozić do szkół w Nysie. Bus 21 

osobowy nie będzie wystarczający. Gminne Centrum Sportu i Rekreacji również szykuje się do 

zakupu busa i tymi trzema busami będzie się posiłkować Gmina przy dowozie niepełnosprawnych. 



Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej – Gminne Centrum 

Usług Wspólnych w Paczkowie i nadania jej statutu oraz drugi projekt uchwały w sprawie 

prowadzenia wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy paczków przez gminne centrum 

usług wspólnych w Paczkowie. 

Burmistrz poinformował, że jest to kolejny racjonalizatorski wniosek organizacyjny. W takich 

gminach jak Paczków jest ograniczony dostęp do wykwalifikowanych księgowych. Musimy 

podjąć działania podyktowane tym, że po pierwsze z Urzędu odchodzi pracownica na emeryturę, 

która obsługiwała przedszkola i żłobek. Jednak ciężko zatrudnić kogoś, kto przyjdzie i z biegu 

będzie w stanie wykonywać swoje zadania. Po drugie w Szkole Nr 2 i w Domu Kultury mamy 

księgową, która ma po pełnym etacie w obu tych jednostkach. W Szkole Nr 3 mamy jedną 

księgową. W GCSiR i w Bibliotece księgowa ma po pół etatu. Pod tym kątem chcą stworzyć 

Centrum Usług Wspólnych w jednym miejscu na ul. Daszyńskiego. Dzięki temu zyska się na 

etatach. Przypomniał, że 5 lat temu zabrano księgowość ze Szkoły w Kamienicy i przeniesiono te 

zadania do Urzędu i nic się nie stało. Dlatego 4 pracowników zostanie przeniesionych dodatkowo 

jeden etat będzie uzupełniony. Centrum będzie też obsługiwać Placówkę Wsparcia  Dziennego. 

Obecnie jest w tym budynku wykonywany remont sieci elektrycznej i internetowej. Komputery 

będą przeniesione ze szkół. Chodzi jeszcze o archiwizację danych. Jeżeli chodzi o księgowość 

obowiązek przechowywania dokumentów wynosi 5 lat. Dane z ostatnich 5 lat są gromadzone na 

dyskach twardych komputerów. Gdyby coś się wydarzyło to traci się te dane. W Centrum te dane 

będą gromadzone na serwerze. Dodatkowo na drugim piętrze w budynku na ul. Daszyńskiego będą 

wydzielone pomieszczenia na archiwum. 

P. Tetłak poinformował, że dobrym zwyczajem byłoby, żeby takie uchwały wprowadzające 

głęboką reorganizację były wprowadzane na sesje nie w tym samym dniu co wspólne posiedzenie. 

Były nie pisane zasady, że w sytuacji, gdy w tym samym dniu jest posiedzenie Komisji i sesja 

proceduje się mniej istotne uchwały. Bez żadnych złośliwości, ale powinni się wszyscy szanować. 

Nikt nie lubi być przez mieszkańców zaskakiwany pytaniami o uchwałę procedowaną na sesji, o 

której się nic nie wie. Ta uchwała powoduje dosyć istotne i głębokie zmiany. Taką ma prośbę na 

przyszłość, żeby radni mieli okazję zapoznać się i omówić szczegółowo takie projekty z 

wyprzedzeniem. Zadał pytanie, czy spowoduje ta uchwała cięcia kadrowe? 

Burmistrz poinformował, że są tu dwie istotne kwestie. Są to sprawy typowo porządkowe. To 

utworzenie Centrum Usług Wspólnych nie będzie miało ani pozytywnego, ani negatywnego  



oddźwięku względem społeczeństwa. To jest takie działanie jakby Burmistrz w Urzędzie połączył 

Wydział Organizacyjny z Wydziałem Promocji. Odpowiedział, że szanuje radnych, ale chce 

powiedzieć, że sytuacja związana z rynkiem pracy determinuje do szybkich działań. Jeśli chodzi 

o ten dosyć szybki termin., próbują to wprowadzić po tym, jak podjęli informację o tym, że 

pracownik Wydziału Finansowego nie przedłuża umowy, nie wyraża zgody na dłuższe pracowanie 

do końca 2021 r., a obsługiwał przedszkola i żłobek. Podejmuje się działania zaradcze. Nie ma też 

na dzisiaj nowego pracownika, którego można byłoby merytorycznie przeszkolić. Dlatego trzeba 

połączyć te wszystkie instytucje i stworzyć nową jednostkę w ramach struktury. Centrum Usług 

Wspólnych podlega bezpośrednio Burmistrzowi. Nikt nie straci etatu, wręcz przeciwnie 

potrzebujemy więcej pracowników. Chcą też to wszystko usystematyzować. Bo czy nie jest 

dziwne, że w momencie kiedy my nie możemy w Domu Kultury znaleźć ½ etatu księgowego, to 

księgowy przychodzi i proponuje cały etat mając cały etat w placówce szkolnej? Jeden księgowy 

dzisiaj ma dwa etaty. My musimy to akceptować. Ten pracownik jeżeli się zgodzi nie straci pracy, 

będzie obsługiwał jednostki w jednym wymiarze pracy. Jest obecnie w placówkach 5 etatów, a 4 

pracowników. On by z chęcią zatrudnił dodatkowego pracownika. Inną kwestią jest to, że ludzie 

nie lubią zmian. Te osoby pracują. Nie jest wynajęta z zewnątrz jakaś firma świadcząca usługi. 

Jeżeli pracownicy wyrażą zgodę na przejście to będzie 4 etaty lub 4,5 etatu. Z Trzeboszowicami 

jest problem, bo pracownik jak znalazł się w okresie ochronnym, to znajduje się na chorobowym. 

Takich problemów organizacyjnych jest dużo. Będzie to nowa jednostka, ale w strukturze 

bezpośredniego nadzoru Burmistrza. Natomiast kolejny temat to będzie połączenie dwóch 

jednostek kultury. Do tego się trzeba przygotować. Pracują już nad tym, aby to odpowiednio 

przygotować, żeby można to było zrobić w I kwartale 2022 r. O tym sygnalizuje, o połączeniu 

Domu Kultury z Biblioteką. Takie działania też są podejmowane w innych Gminach. 

Poinformował, że w Kamienicy jest zatrudniony pracownik OKiR i pracownik Biblioteki, tak 

samo w Trzeboszowicach i w Dziewiętlicach. W czasie pandemii przez kilka miesięcy te placówki 

były zamknięte, a my płaciliśmy dwa etaty. Podobnie nie funkcjonowały Dom Kultury w 

Paczkowie i w Biblioteka, a my utrzymywaliśmy duże grono pracowników. Nie można jednak 

karać pracowników ograniczeniami etatów z powodu pandemii. Zmierza do tego, że wie, że 

szykują się przejścia na emerytury m.in. w Bibliotece. W takiej sytuacji nie zatrudni nowych 

pracowników tylko najlepiej połączyć, pracowników OKiR-u przeszkolić, aby realizować 

wspólne zadania, wspólne cele, w obszarze kultury na obszarze Gminy. Trzeba minimalizować 

wydatki przy malejących dochodach. Muszą też wystąpić do Dyrektora Wojewódzkiej Biblioteki 



i Ministra Kultury o pozwolenie na połączenie tych jednostek. To chcą procedować przez kolejne 

6 miesięcy. A w przypadku CUW działa się szybko, bo taka sytuacja nas zastała. Chcą od 1 

stycznia mieć już przeniesioną księgowość do jednego miejsca, aby móc spokojnie realizować 

choćby ciągłość sprawozdań. Natomiast przez wrzesień, październik, listopad, grudzień księgowe 

dalej będą obsługiwać swoje jednostki, żeby nie powstało zamieszanie. Z nowym rokiem będzie 

jasny podział zadań. Dodatkowo dokłada się 6 godzin obsługi radcy prawnego w ten sposób 

również Dyrektorzy szkół będą mogli korzystać z obsługi prawnej. Poprosił o zrozumienie 

sytuacji.  

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy sytuacja została naświetlona Dyrektorom 

placówek? 

Burmistrz odpowiedział, że tak, było to konsultowane z Dyrektorami. Jeszcze raz przypomniał, że 

zmiana podyktowana jest odejściem pracownika, a jednocześnie sytuacją na rynku pracy i 

dostępnością do pracowników. Do tego przygotowywali się, ale sytuacja związana z 

pracownikami przyśpieszyła wszystko o 4 miesiące i dlatego też w krótkim czasie zrobili spotkanie 

organizacyjne z Dyrektorami placówek. Na razie bez Domu Kultury i Biblioteki, gdyż oni muszą 

wyrazić zgodę na obsługę przez Centrum Usług Wspólnych. Dyrektorzy szkół i przedszkoli widzą 

co się dzieje i przyjęli argumenty jako zasadne i rozsądne. Oczywiście każda zmiana budzi obawy. 

Natomiast jedyny problem jaki Dyrektorzy widzą, to z dostarczaniem faktur, dostarczaniem 

dokumentów. Ale 5 lat temu w Kamienicy zastosowano taki wariant i to rozwiązanie się przyjęło, 

nie było powodu, dla którego miałoby się nie przyjąć w pozostałych szkołach. Dyrektorzy martwili 

się tym, że nie będą mieli wpływu na księgową, czy np. wniosek do budżetu będą mieli składać 

sami, czy przez Centrum Usług Wspólnych. Procedura będzie ta sama. CUW jest obsługą 

finansową jednostek, więc wszystkie wnioski poprzez CUW odpowiednio wyliczone i 

przygotowane będą składane do Burmistrza.  

M. Maluch zadała pytanie, kto będzie zajmował się jednostką, która jest obsługiwana przez 

pracownika odchodzącego na emeryturę? 

Burmistrz odpowiedział, że księgowa odchodzi pod koniec sierpnia, więc będzie trudne przejęcie 

obsługi przedszkoli i żłobka przez CUW. Chcą, aby szkoły do końca roku były obsługiwane przez 

te osoby, które teraz je obsługują, a jednocześnie ci pracownicy poprzez dyspozycje Dyrektora 

zaczną się już zajmować poszczególnymi obszarami w księgowości budżetowej. Ale jeśli jedna 

księgowa jest w stanie dzisiaj obsługiwać w pełnym zakresie etatu dwie jednostki, to jak sobie to 

rozłoży pomiędzy pracowników to też przejmą obsługę finansową przedszkoli i żłobka. Na dzisiaj 



zajmował się tym jeden pracownik, ale 4,5 etatu, które chcą utworzyć w CUW w pełnym zakresie 

będzie w stanie realizować te zadania. Chcą to przenieść do 1 września i te zadania przejmie 

jednostka i Dyrektor będzie to musiał tak rozplanować między pracowników, żeby mogli te 

przedszkola i żłobek obsługiwać finansowo. To jest do zrealizowania, bo planuje się tam przenieść 

księgowe z doświadczeniem. Docelowo w CUW planuje się 5 etatów. Czyli przez pierwsze 4 

miesiące pracownicy będą nadal przypisani do swoich placówek, a jednocześnie będą już musieli 

przejmować zadania związane z obsługą przedszkoli i żłobka. Po to robi się to w ramach jednej 

palcówki. Gdyby to nie zostało scalone to nadal trzeba byłoby szukać niezależnej księgowej na 

obsługę przedszkoli i żłobka. 

B. Wiśniowski zauważył, że w projektach uchwał nie ma Domu Kultury i Biblioteki to znaczy, że 

później będzie się zmieniać uchwały? 

Burmistrz odpowiedział, że nie, bo uchwałą tworzy się jednostkę pod kontem realizacji zadań 

placówek wymienionych w uchwale. Natomiast utworzone Centrum Usług Wspólnych podpisuje 

porozumienie na obsługę finansową jednostek kultury i to zostanie zrobione w ciągu najbliższego 

miesiąca. Poinformował, na zakończenie, że w ostatnich latach trudno było zatrzymać 

księgowych, gdyż nie są w stanie zaoferować takich dobrych wynagrodzeń jak są np. w Centrum 

Usług Mandatowych. Jak to Centrum powstało to zatrudniało w pierwszej kolejności 

pracowników finansowych z instytucji samorządowych. W wielu gminach w tym i w naszej 

pracownicy poszli na znacznie lepsze wynagrodzenia. Nie był w stanie 4 lata temu zaoferować 

pracownikom 3.200 zł. na rękę. Do dzisiaj pracownicy tak nie zarabiają. Tam otrzymali tyle, że 

zwracało się za dojazdy i jeszcze zostawało. A dzisiaj zarabiają jeszcze więcej. Doszło do tego, że 

Gminy zaczęły sobie podbierać pracowników finansowych. Obecnie pracuje u nas trzech 

pracowników z Gminy Otmuchów.  

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 lipca 2021 r. na Burmistrza 

Gminy Paczków. Przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Skarg wiele spraw zostało 

wyjaśnionych. Obecna była matka Skarżącej. Padły nawet słowa przeprosin. Zostało 

przygotowane pismo do właściciela nieruchomości, z której wody opadowe zalewają mieszkanie 

Skarżącej. Zostało również wystosowane pismo do Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

Burmistrz dodał, że Wydział GKiI przygotował i wysłał już pisma w tej sprawie.  Przypomniał, że 

pisma do właściciela nieruchomości były wysyłane już wcześniej.  



Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do przedstawionych projektów uchwał? 

Ponieważ nie było uwag na tym zakończono 1 punkt posiedzenia. 

Do pkt 2. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo z Izby Rolniczej w Opolu. Pismo stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał wniosek w sprawie zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego. Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Burmistrz poinformował, że jeszcze nie zakończono procedowania zmiany miejscowego planu, 

która trwa od 3 lat. Natomiast ostatnio na jednym z posiedzeń przedstawiano informację, że przy 

wzroście napływu tych wniosków przystąpi się do opracowania zmian planu miejscowego kolejną 

uchwałą.  

Następnie poinformował, że jest przygotowywanych kilka propozycji realizacji inwestycji na 

terenie Gminy Paczków w ramach Nowego Ładu, w ramach Krajowego Planu Odbudowy i w 

ramach Rozwoju Województwa Opolskiego. Propozycje inwestycji mogłyby być sfinansowane w 

najbliższych latach i wymagają też zmiany w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego.  

S. Janik poinformował, że w dniu wczorajszym złożył na Komisariacie w Paczkowie pismo dot. 

bezpieczeństwa w naszej Gminie. Następnie odczytał to pismo. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodniczący posiedzenia zamknął 

posiedzenie Komisji w dniu 8 lipca 2021 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Wiesław Barabasz



 

 


